

主辦 Presented by

Hong Kong Performers Winds
香港演奏家管樂團

宮崎駿

動畫音樂巡禮

A Musical Extravaganza of
Miyazaki's Anime

精選節目 Programme Highlights

《天空之城》 *Laputa: Castle in the Sky*

久石讓 (森田一浩編) Hisaishi Joe (arr. Morita Kazuhiro)

《千與千尋》選段 *Highlights from Spirited Away*

久石讓、木村弓 (鈴木英史編) Hisaishi Joe, Kimura Yumi (arr. Suzuki Eiji)

《哈爾移動城堡》:「人生的旋轉木馬」 *Howl's Moving Castle: Merry-Go-Round of Life*

久石讓 (司徒震洋編) Hisaishi Joe (arr. Szeto Chun-yeung)

《風起了》:「旅路」 *The Wind Rises: A Journey*

久石讓 (司徒震洋編) Hisaishi Joe (arr. Szeto Chun-yeung)

及更多宮崎駿動畫電影配樂管樂作品 and more music from Miyazaki's Anime rearranged for wind band

演出 Performed by

香港演奏家管樂團及少年團
Hong Kong Performers Winds & Junior

司徒震洋
Szeto Chun-yeung

音樂總監及指揮
Music Director &
Conductor



2 FEB 2025
SUN 3:00pm

香港大會堂劇院

Hong Kong City Hall
Theatre

門票於1月8日起公开发售
Tickets available from 8 Jan 2025

票價 Ticket \$160 / \$130

全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及其看護人、綜合社會保障援助受惠人士半價優惠
50% off for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients



網上購票 Internet booking:
<https://art-mate.net/doc/81092>
票務查詢 Ticketing Enquiries:
2820 1046 / info@art-mate.net

URBTIX

城市售票網



網上購票 Internet booking: www.urbtix.hk
電話購票 Telephone Booking: 3166 1288
流動購票應用程式 Mobile Ticketing App:
URBTIX (Android/HarmonyOS/iPhone/iPad)
票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries &
Customer Service: 3166 1100 (10:00-20:00)

節目查詢 Programme Enquiries: 3488 1550 / hkpwcommittee@gmail.com

節目及演出者如有更改，恕不另行通知 Programme and artists are subject to change without prior notice

節目連中場休息長約1小時45分鐘，不設年齡限制，請尊重觀眾及演出者

App. 1 hour and 45 min with an interval. Welcome all ages and respect for your fellow audience and the performers



HKPerformersWinds

<http://www.hkpw.org/hk/>



香港演奏家管樂團將帶你進入吉卜力工作室創造的世界，踏上一趟魔幻的音樂之旅，再次感受宮崎駿動畫的魅力！

2025 年是吉卜力工作室成立 40 周年的重要時刻。HKPW 和 HKPW Junior 將演奏來自《天空之城》、《哈爾移動城堡》、《千與千尋》等吉卜力工作室經典電影中的音樂，向這所偉大的工作室致敬！不論你早已對宮崎駿動畫耳熟能詳，還是年資較淺的影迷，這場音樂會將為你帶來一個滿載情懷和奇幻的下午。

誠邀你相約親朋好友，結伴欣賞這場音樂會，讓吉卜力工作室動人心弦的音樂激發你的想像力！

Celebrate the magic of Miyazaki Hayao's beloved anime films as the Hong Kong Performers Winds (HKPW) take you on a musical journey through the enchanting world of Studio Ghibli!

As a tribute to Studio Ghibli, which will be celebrating its 40th anniversary in 2025, HKPW and HKPW Junior will bring to life the iconic music from timeless classics such as *Laputa: Castle in the Sky*, *Howl's Moving Castle*, *Spirited Away*, and more! Whether you're a lifelong fan of Miyazaki's anime or discovering them for the first time, this concert promises an unforgettable afternoon filled with nostalgia, wonder, and the magic of music.

Gather your friends and family to experience the breathtaking melodies that have captured hearts around the globe. Let the music of Studio Ghibli ignite your imagination!

**主辦及演出 Presented & Performed by
香港演奏家管樂團 Hong Kong Performers Winds**

香港演奏家樂團成立於2005年，為香港註冊非牟利藝術團體，旨在透過定期的排練、演出及交流活動，培養團員對音樂的興趣，並藉著表演及音樂交流等活動在本地推廣管樂音樂。樂團於2016年初成立「香港少年演奏家管樂團 (HKPW Junior)」，為年青樂手提供音樂學習及演出機會，推廣管樂合奏文化。2023年，樂團委任創團音樂總監關子禮擔任樂團顧問，及司徒震洋擔任音樂總監及指揮。

Hong Kong Performers Winds (HKPW) is a non-profit art organisation established in 2005. It aims to promote wind band music, at the same time providing opportunities for musicians to widen their interests and knowledge in music. HKPW Junior was set up in early 2016 to offer more music learning and performance opportunities for young musicians and further promote ensembleship culture. In 2023, HKPW appointed Szeto Chun-yeung as the Music Director and Conductor, and Steve Kwan Tsz-lai, the Founding Music Director, as the Honorary Adviser.

HKPW 及 HKPW Junior 現正招收各聲部之新團員，歡迎加入
HKPW & HKPW Junior are now recruiting new members of all sections.

Details: hkpw.org.hk/join-us